

## Ericsson Limited

### 愛立信有限公司

12/F, Devon House, Taikoo Place, 979 King's Road,  
Quarry Bay, Hong Kong  
Tel : (852) 2590 2388  
Fax : (852) 2590 9550  
Website : www.ericsson.com/hk  
Email Address : ehk.communications@ericsson.com

香港鰂魚涌英皇道979號太古坊德宏大廈12樓  
電話 : (852) 2590 2388  
傳真 : (852) 2590 9550  
網址 : www.ericsson.com/hk  
電子郵件 : ehk.communications@ericsson.com

### Senior Management

Ms. Petra Schirren President, Ericsson Hong Kong  
and Macau

### 高層管理人員

Ms. Petra Schirren 愛立信香港及澳門區總裁

### Business Activities

Ericsson is the driving force behind the Networked Society – a world leader in communications technology and services. Our long-term relationships with every major telecom operator in the world allow people, business and society to fulfill their potential and create a more sustainable future.

Our services, software and infrastructure – especially in mobility, broadband and the cloud – are enabling the telecom industry and other sectors to do better business, increase efficiency, improve the user experience and capture new opportunities.

With approximately 115,000 professionals and customers in 180 countries, we combine global scale with technology and services leadership. We support networks that connect more than 2.5 billion subscribers. Forty percent of the world's mobile traffic is carried over Ericsson networks. And our investments in research and development ensure that our solutions – and our customers – stay in front.

Founded in 1876, Ericsson has its headquarters in Stockholm, Sweden. Ericsson is listed on NASDAQ OMX stock exchange in Stockholm and the NASDAQ in New York.

### Parent Company

Company Name : Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
Country : Sweden

### 業務概況

愛立信是網絡社會的驅動力量。作為全球領先的通信技術與服務提供者，愛立信與全球運營商們攜手合作，不斷激發人、商業和社會的潛能，共同塑造可持續發展的未來世界。

愛立信的服務、軟體和基礎設施，推動著移動性、寬頻和雲這三大力量的發展，正幫助電信運營商和其它行業客戶開拓業務、提升效率、改善用戶體驗並抓住新機遇。

愛立信在全球180個國家開展業務，並擁有超過11.5萬名員工，其全球規模、技術與服務領導力構築了公司的強大競爭力。愛立信所支援的網絡連接著25億使用者，全球40%以上的移動流量經由愛立信的網絡。愛立信對研發的巨額投入更確保了其解決方案與客戶夥伴屹立於行業潮頭。

愛立信於1876年創立，總部設在瑞典斯德哥爾摩。愛立信在斯德哥爾摩納斯達克OMX交易所及紐約納斯達克交易所上市。

### 母公司

公司名稱 : Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
國家 : 瑞典